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Punkt 1: Godkendelse af dagsorden for dette møde. 
Godkendt 
(Referat af møde d. 12. november 2021 er godkendt pr. mail og lagt ud på 
hjemmesiden) 

 
Punkt 2: Sager til behandling: 

1. Handleplan for Studenterevaluering af hele uddannelsen F21 (bilag) 
Studienævnet diskuterede det af UK udarbejdede udkast til handleplan.  
Der var enkelte forslag til rettelser til udkastet, som vil blive tilføjet i den 
endelige version af handleplanen. 
 
Studienævnet ønsker derudover at gøre fakultetet opmærksom på, at alle 
navne og andre person-henførbare oplysninger i diverse undersøgelser bør 
annonymiseres. Pt. er det kun negative bemærkninger om navngivne personer, 
der annonymiseres. Studiekoordinator bringer dette videre til rette instans. 
 
2. Handleplan for Dimittendundersøgelse 2020 (bilag) 
Studienævnet diskuterede det af UK udarbejdede udkast til handleplan.  
Der var enkelte forslag til rettelser til udkastet, som vil blive tilføjet i den 
endelige version af handleplanen. 
 
3. Undervisningsevalueringer 

• B01/SF-B01 
• B05/SF-K05 

 
Der var ikke indkommet handleplaner til ovenstående afsluttede evalueringer. 
Studienævnet er opmærksom på, at der er taget et nyt evalueringssystem i 
brug, som kræver tilvænning af brugerne. Hidtil har studiekoordinator rykket 
modulansvarlige for udfyldte handleplaner i forbindelse med kommende 
studienævnsmøder. Det vil studiekoordinator IKKE gøre fremadrettet, da 
evalueringssystemet EVAL sender automatiske påmindelsesmails om 
udfyldelse af handleplaner til modulansvarlig, og det forventes derfor 
fremadrettet, at modulansvarlig overholder de i systemet indlagte deadlines. 
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Hvis man trods dette alligevel ikke når at få udfyldt en handleplan, inden der 
lukkes for denne mulighed i EVAL, kan studiekoordinator anmode om at EVAL 
genåbnes, og der således kan indtastes handleplan. 
 
Der vil blive udsendt link til vejledning i EVAL med dette referat. 
 
Evalueringer for B01 og B05 vil blive behandlet på førstkommende 
studienævnsmøde i 2022. 
 
4. Evaluering af social studiestart E21 
Studienævnet tog den fremsendte evaluering af social studiestart til 
efterretning. Studienævnet bad studiekoordinator foreslå tovholder for social 
studiestart at tilføje et fritekstfelt i evalueringen: ‘Har du andre kommentarer 
til os om den sociale studiestart’. Dette vil give de studerende mulighed for at 
kommentere på forhold, der ikke nævnes specifikt i evalueringen. 
 
 

Punkt 3: Ansøgning fra studerende 
1. Dispensationssager (lukket punkt) (SAGA) 
2. Meritsager (lukket punkt) (SAGA) 
3. Øvrige sager (lukket punkt – bilag) 
Gennemgang af alle ansøgninger. Studienævnet fulgte indstillinger fra merit- 
og dispensationsudvalget. Og der blev truffet beslutning i den sag om 
genbehandling, som studienævnet havde fået tilsendt fra Juridisk kontor. 
Afgørelsen blev truffet efter en længere diskussion af sagens akter og forhold. 
 

Punkt 4:  Eventuelt 
Studienævnet havde en kort diskussion af temaet ’muligheder for 
hybridundervisning i en corona-tid’. Der blev rejst nogle opmærksomheds-
punkter om kriterier for omlægning af undervisning fra ren fysisk undervisning 
til online eller hybridundervisning, set ud fra såvel et studenter- som et 
underviser-perspektiv. Studienævnet har tidligere klart tilkendegivet, at online 
undervisning kun skal bruges i de tilfælde, hvor der er pædagogiske 
argumenter, der taler herfor – og i udgangspunktet ikke fordi studerende 
og/eller undervisere gerne vil slippe for transporttid i forbindelse med 
undervisningen. Men den eskalerende udvikling af smittetal for covid-19 hen 
over efteråret har rejst spørgsmålet om, hvorvidt undervisning kan omlægges 
for at imødekomme bekymring over og risiko for at undervisere og studerende 
møder på SDU selv om man er smittet. Denne problemstilling forstærkes af, at 
der i efterårssemesteret er en del moduler, der bestås ved tilstedeværelse. 
Diskussionen i studienævnet førte ikke til en ændring af tidligere vedtagne 
principper, men åbnede dog op for, at der kan tages stilling i den konkrete 
situation.  
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Dette er sidste møde i indeværende valgperiode. Der skal lyde en tak for samarbejdet til de 
medlemmer, der udtræder. Til de genvalgte medlemmer bliver det et ’på gensyn’ i det nye 
år. 
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